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Protokoll styrelsemöte 2024-09-13 

Protokoll från SvDF:s styrelsemöte nr 7 den 13 september 2024 

Närvarande: Careen True (CT), Maggan Ersson (ME), Sibyl Lindgren (SL), Janne Hedström (JH), Ricky 
Nauman (RN) samt suppleanterna Magnus Jonsson (MJ), Benny Bresciani (BB) och Jennie Norberg 
(JN) på länk tom punkt 16 
Frånvarande med anmält förhinder: Ulrika Hellström Olsson (UHO) 
Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK), Seriekommittén (SK) Barn & 
Ungdoms gruppen (B&U) Förbundskapten (FK) Internationell representant (IR) Arbetsutskott (AU) 
Riksidrottsförbundet (RF) Specialidrottsdistriktsförbund (SDF) Disciplinnämnden (DN) 
Generalsekreterare (GS)  

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Careen hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3 Val av justerare 
Till justerare valdes Janne Hedström 

§ 4 Justering av föregående protokoll 
FS gick igenom protokollet från styrelsemöte 2024-08-16 som lades till handlingarna. 
 
§ 5 Kassören rapporterar 

Maggan presenterade balans- och resultaträkning samt en projektredovisning. 
Det har varit fullt upp med alla utbetalningar av prispengar för Swedish Open. Väntar på 
samordningsnummer från Skatteverket. Förberedning för kostnader inför landslaget på EM. 
 
§ 6 TK rapporterar 
Det har inkommit 6 st juniordispensansökningar. Ska ha möte med Jolanta DN i nästa vecka om några 
felaktigheter i tävlingsbestämmelserna.  
Riksrankingen är inte rullande, det bör den vara. Frank kommer att rätta till detta. 
Fått in en ansökan om Sweden Cup från VDF.  
Förtydligande att man får spela i juniorklass hela året man fyller 18 år. Kan även då spela i 
seniorklassen när man fyllt 18 år. 
 
§ 7 SK rapporterar 

Inbjudan till Riksserien är ute, sista anmälan är den 1 oktober. 
 

§ 8 B&U rapporterar 
Första juniortävlingen den 9-10 november i Kungsbacka. 
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§ 9 GS rapporterar 
Camilla har lämnat en rapport om arbetet och det stora är arbetet med rollfördelning i IOL. 
Möte med ny RF kontakt som vill diskutera vår verksamhet, hur den ska fungera osv. 
Det är nya föreningar på gång och detta kräver en hel del arbete och hjälp. 
Swedish Open 2024 ar avslutat och vi har 1 år kvar på avtalet med Scandic Triangeln i Malmö som 
undrar hur vi tänker framåt. 
Vi diskuterade hur vi skulle göra och vad som krävs för att arrangera Swedish Open och även SM. 
Vi beslöt att skicka ut förfrågan till SDF och föreningarna om det finns intresse för att arrangera 
Swedish Open 2026 och SM 2027.  
Magnus gör en kravspecifikation på Swedish Open och Careen skickar ut förfrågningarna. Svar senast 
den 15 oktober. 

§ 10 FK rapporterar 
Landslaget åker till Slovakien den 23 september på kvällen. 4 damer 4 herrar 2 ledare och IR. 

Anna, Maud, Milou och Snezana 
Andreas, Johan, Edwin och Viktor 
Maggan, Mikael 
Camilla (IR) 

Milous skada har läkt bra (bruten tumme) och hon kommer att vara återställd tills vi åker.  Det har 
hela tiden funnits en reservplan men som sagt allt ser bra ut. Målet är självklart medalj gärna guld 
och tycker att vi har god chans för både i dam och herrlaget.  

Elitsatsningen fick i uppdrag att ta ut 4 lag till SM veckan och det är gjort, alla berörda ska bara 
kontrollera med familjer och ledighet. Då det är spel på helg så kan troligtvis alla.  

Många spelare är ute och tävlar hela tiden vilket är roligt och det är många från Elitgruppen som åker 
till World Masters.  

FS behöver ta kontakt med FK, för att diskutera kontraktet som löper ut efter EM. 

§ 11 IR rapporterar 
WDF möte den 24 september. Samma vecka är det möte med Européen Dart Consil. 

§ 12 Dartstatistik rapporterar 
Utfört arbete för VDF/Göteborgsserien (nytt protokoll) Seriestart för nya distriktsserien är först i 
februari. 
Utfört arbete med digital anmälan till riksserien. Anmälan pågår och stängs av SK (efter 1/10) 
Utfört underhåll av systemen som ingår i Dartstatistik. 
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§ 13 Uppföljning av tidigare beslut 
Alla beslut är klara eller på gång. 

§ 14 Hemsida 
Säga upp avtalet 1 oktober 

§ 15 Sociala medier 
Benny är väldigt ensam i gruppen just nu, och arbetet går på sparlåga. Han vill gärna att distrikten 
hjälper till att hitta personer som vill arbeta i mediegruppen.  
Benny har önskemål om att när en inbjudan till tävling skickas ut så skicka den även till 
mediegruppen. 

§ 16 Marknadsföring 
Planerna rullar på. 

§ 17 IT/ Digitaliseringsprojekt 
Frank, Joakim Kulan och Cogwork kommer att ha ett möte om tekniken mellan systemen. 
Arbetet med medlemsregistret fortsätter och vår målsättning är att köra i gång den 1/1 2025. 

§ 18 Ärenden för/från disciplinnämnden 
Inget nytt gällande DN. 

§ 19 Ordförande/föreningsträffar 
Föreningsträff 28/10. Distriktskonferens någon gång i februari 2025 
Distriktsträffar VDF och SveDF helgen 19-20 oktober. Norrland den 16 november. 
 
§ 20 RF information/frågor/beslut 
FS har skickat in ansökan om följande projekt: 
Digitalisering-A1 och Jämställdhet och inkludering.  

§ 21 Skrivelser 
Det har inte kommit in några skrivelser. 

§ 22 Övriga frågor 
Fanns inga övriga frågor. 

§ 23 Beslut 
FS beslut: 
Skicka förfrågan till SDF och föreningar om de finns intresse att arrangera Swedish Open 2026 och 
SM 2027 
Planera in ett möte med vår FK Mikael Rehnlund. 
Om det tekniska bitarna till Cogwork fungerar är vår målsättning att köra i gång den 1/1 2025 
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§ 24 Nästa möte 
Följande möten under hösten 
Digitala träffar: 
Måndag 16 december 
Fysiska träffar: 
Fredag 18 oktober 
Söndag 17 november 

§ 25 Mötets avslutande 
Careen tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 

Vid protokollet:  Justeras: 
2024-09-13   2024-09-    

 

 
Sibyl Lindgren   Janne Hedström   
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Protokoll från SvDF:s styrelsemöte nr 7 den 13 september 2024 


Närvarande: Careen True (CT), Maggan Ersson (ME), Sibyl Lindgren (SL), Janne Hedström (JH), Ricky 
Nauman (RN) samt suppleanterna Magnus Jonsson (MJ), Benny Bresciani (BB) och Jennie Norberg 
(JN) på länk tom punkt 16 
Frånvarande med anmält förhinder: Ulrika Hellström Olsson (UHO) 
Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK), Seriekommittén (SK) Barn & 
Ungdoms gruppen (B&U) Förbundskapten (FK) Internationell representant (IR) Arbetsutskott (AU) 
Riksidrottsförbundet (RF) Specialidrottsdistriktsförbund (SDF) Disciplinnämnden (DN) 
Generalsekreterare (GS)  


§ 1 Mötets öppnande 


Ordförande Careen hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  


§ 2 Fastställande av dagordning 


Dagordningen fastställdes. 


§ 3 Val av justerare 
Till justerare valdes Janne Hedström 


§ 4 Justering av föregående protokoll 
FS gick igenom protokollet från styrelsemöte 2024-08-16 som lades till handlingarna. 
 
§ 5 Kassören rapporterar 


Maggan presenterade balans- och resultaträkning samt en projektredovisning. 
Det har varit fullt upp med alla utbetalningar av prispengar för Swedish Open. Väntar på 
samordningsnummer från Skatteverket. Förberedning för kostnader inför landslaget på EM. 
 
§ 6 TK rapporterar 
Det har inkommit 6 st juniordispensansökningar. Ska ha möte med Jolanta DN i nästa vecka om några 
felaktigheter i tävlingsbestämmelserna.  
Riksrankingen är inte rullande, det bör den vara. Frank kommer att rätta till detta. 
Fått in en ansökan om Sweden Cup från VDF.  
Förtydligande att man får spela i juniorklass hela året man fyller 18 år. Kan även då spela i 
seniorklassen när man fyllt 18 år. 
 
§ 7 SK rapporterar 


Inbjudan till Riksserien är ute, sista anmälan är den 1 oktober. 
 


§ 8 B&U rapporterar 
Första juniortävlingen den 9-10 november i Kungsbacka. 
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§ 9 GS rapporterar 
Camilla har lämnat en rapport om arbetet och det stora är arbetet med rollfördelning i IOL. 
Möte med ny RF kontakt som vill diskutera vår verksamhet, hur den ska fungera osv. 
Det är nya föreningar på gång och detta kräver en hel del arbete och hjälp. 
Swedish Open 2024 ar avslutat och vi har 1 år kvar på avtalet med Scandic Triangeln i Malmö som 
undrar hur vi tänker framåt. 
Vi diskuterade hur vi skulle göra och vad som krävs för att arrangera Swedish Open och även SM. 
Vi beslöt att skicka ut förfrågan till SDF och föreningarna om det finns intresse för att arrangera 
Swedish Open 2026 och SM 2027.  
Magnus gör en kravspecifikation på Swedish Open och Careen skickar ut förfrågningarna. Svar senast 
den 15 oktober. 


§ 10 FK rapporterar 
Landslaget åker till Slovakien den 23 september på kvällen. 4 damer 4 herrar 2 ledare och IR. 


Anna, Maud, Milou och Snezana 
Andreas, Johan, Edwin och Viktor 
Maggan, Mikael 
Camilla (IR) 


Milous skada har läkt bra (bruten tumme) och hon kommer att vara återställd tills vi åker.  Det har 
hela tiden funnits en reservplan men som sagt allt ser bra ut. Målet är självklart medalj gärna guld 
och tycker att vi har god chans för både i dam och herrlaget.  


Elitsatsningen fick i uppdrag att ta ut 4 lag till SM veckan och det är gjort, alla berörda ska bara 
kontrollera med familjer och ledighet. Då det är spel på helg så kan troligtvis alla.  


Många spelare är ute och tävlar hela tiden vilket är roligt och det är många från Elitgruppen som åker 
till World Masters.  


FS behöver ta kontakt med FK, för att diskutera kontraktet som löper ut efter EM. 


§ 11 IR rapporterar 
WDF möte den 24 september. Samma vecka är det möte med Européen Dart Consil. 


§ 12 Dartstatistik rapporterar 
Utfört arbete för VDF/Göteborgsserien (nytt protokoll) Seriestart för nya distriktsserien är först i 
februari. 
Utfört arbete med digital anmälan till riksserien. Anmälan pågår och stängs av SK (efter 1/10) 
Utfört underhåll av systemen som ingår i Dartstatistik. 
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§ 13 Uppföljning av tidigare beslut 
Alla beslut är klara eller på gång. 


§ 14 Hemsida 
Säga upp avtalet 1 oktober 


§ 15 Sociala medier 
Benny är väldigt ensam i gruppen just nu, och arbetet går på sparlåga. Han vill gärna att distrikten 
hjälper till att hitta personer som vill arbeta i mediegruppen.  
Benny har önskemål om att när en inbjudan till tävling skickas ut så skicka den även till 
mediegruppen. 


§ 16 Marknadsföring 
Planerna rullar på. 


§ 17 IT/ Digitaliseringsprojekt 
Frank, Joakim Kulan och Cogwork kommer att ha ett möte om tekniken mellan systemen. 
Arbetet med medlemsregistret fortsätter och vår målsättning är att köra i gång den 1/1 2025. 


§ 18 Ärenden för/från disciplinnämnden 
Inget nytt gällande DN. 


§ 19 Ordförande/föreningsträffar 
Föreningsträff 28/10. Distriktskonferens någon gång i februari 2025 
Distriktsträffar VDF och SveDF helgen 19-20 oktober. Norrland den 16 november. 
 
§ 20 RF information/frågor/beslut 
FS har skickat in ansökan om följande projekt: 
Digitalisering-A1 och Jämställdhet och inkludering.  


§ 21 Skrivelser 
Det har inte kommit in några skrivelser. 


§ 22 Övriga frågor 
Fanns inga övriga frågor. 


§ 23 Beslut 
FS beslut: 
Skicka förfrågan till SDF och föreningar om de finns intresse att arrangera Swedish Open 2026 och 
SM 2027 
Planera in ett möte med vår FK Mikael Rehnlund. 
Om det tekniska bitarna till Cogwork fungerar är vår målsättning att köra i gång den 1/1 2025 
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§ 24 Nästa möte 
Följande möten under hösten 
Digitala träffar: 
Måndag 16 december 
Fysiska träffar: 
Fredag 18 oktober 
Söndag 17 november 


§ 25 Mötets avslutande 
Careen tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 


Vid protokollet:  Justeras: 
2024-09-13   2024-09-    


 


 
Sibyl Lindgren   Janne Hedström   
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